
> Van: Hettie Markenhof - de Jong  
> <Hettie.Markenhof@GemeenteRaad.WestBetuwe.nl> 
> Verzonden: donderdag 9 september 2021 09:26 
> Aan: Griffie West Betuwe <griffie@WestBetuwe.nl> 
> CC: Henk de Man <Henk.de.Man@GemeenteRaad.WestBetuwe.nl> 
> Onderwerp: Laco 
>  
> Goedemorgen 
> Gisteren is er een presentatie over sport gegeven Er is gesproken over Laco. Er wordt een fiks 
bedrag voor een onderzoek gevraagd. 
> Ik kan me nog het debacle  herinneren  die toen is gevoerd en alles zeer goedkoop is overgedragen 
aan Laco Zou het mogelijk zijn dat ik die stukken van toen zou kunnen krijgen. 
> Afspraken, contracten ect. 
> Ik vraag me namelijk af of 50.000 euro noodzakelijk is voor een onderzoek en dat het geen 
weggegooid geld is omdat er toen afspraken zijn gemaakt waar we niet meer van af kunnen. 
> Dank je wel voor de moeite 
>  
> Met vriendelijke groet 
> Hettie Markenhof 
> Dorpsbelangen Westbetuwe 
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